
Hej ordförande
kommer ett brev igen efter att vi haft möte i Smålands 
Friidrottsförbund. Vi hoppas att din förening har en stående 
punkt med på dagordningen där ni både tar upp information 
från oss och skickar med frågor och önskningar. 

Några punkter:

1 Vi ses i Växjö på Höstmötet den 5 december  
• Vi har bjudit ner representanter från förbundets 

ungdomsråd för att hjälpa oss att aktivera fler ungdomar som är med och påverkar och 
utvecklar våra föreningar. Mer om detta i inbjudan som kommer inom kort. 

• Vi kommer att ha en dialog om samverkan och redovisa ett antal goda exempel från vårt 
projekt Friidrott i samverkan Småland Blekinge

• Vad vill du att vi prioriterar på höstmötet - hör av dig!

2 Utbildningar UC-Småland 2016
Ingela Nilsson och jag håller på att sammanställa nästa års utbildningar. Vilka behov har er 
förening? Vi vill puffa för att ni sammanställer en personlig utbildningsplan för era tränare. 
Vill du ha mallar eller frågor skriv till Michael Ostrelius

3 Projektet friidrott i samverkan Småland Blekinge
Vi har skickat ut en enkät till de som vi varit i kontakt med och samarbetat med under den 
senaste tiden. Projektet som var beviljat för tre år går ut vid årsskiftet. SmFIF vill kunna 
fortsätta arbeta med projektet även i framtiden. Vad tycker du? 

Med vänlig hälsning 
Michael Ostrelius/SmFIF


